
 

 

Grundejerforeningen Gabelsparken 

Referat bestyrelsesmøde torsdag d. 28 September 2023 

 

 

Til stede:  Kim Jensen 

 Jette Lind 

 Flemming Bodilsen 

 Bente Gjerlevsen 

 Martin Rud Larsen 

 

Næste bestyrelsesmøde: 21 November 2023, hos Kim Jensen Gabelsparken 119 

1. Valg af referent 

Aftenens referent Martin Rud Larsen 

 

2. Godkendelse af referatet fra bestyrelsesmødet d. 15. juni 2023. 

Referatet fra sidste møde er godkendt. 

 

3. Orientering om hvad der er sket siden sidst 

• Der er blevet fældet nogle fyrtræer på hjørnet af gårdhavehusene og i den forbindelse 

er det gået udover et af de nyplantede træer på stamvejen. Dette træ vil blive erstattet 

af et nyt. 

• Boksen til hjertestarteren ved stien bag gårdhaverne har kortvarigt været uden strøm 

da der var røget en sikring i forbindelse med et uvejr der har været. El-selskabet 

ELCON blev kontaktet og den virker igen.  

• Birkevangen er blevet kontaktet da der bliver redet med deres heste på stierne i 

Gabelsparken hvor der ikke bliver fjernet efterladenskaber efter disse. 

• Knallerter er et stigende problem på stierne i Gabelsparken og det kan give nogle 

farlige situationer. Kommunen kontaktes vedr. skiltning ved stierne. 

 

4. Hjemmeside ved Martin og Kim. 



 

 

Kim og Martin har kigget på den eksisterende hjemmeside for Gabelsparken, og den 

fungerer ikke optimal da der er en del funktioner som ikke kan aktiveres eller deaktiveres og 

i den forbindelse har den ikke været brugervenlig. Der har også været en del oprydning på 

hjemmesiden fra tidligere medlemmer. 

Der vil blive kigget på en evt. ny hjemmeside der er mere brugervenlig for beboerne og dem 

som administrerer den. 

 

5. Facebook? 

Det er blevet besluttet at Gabelsparkens Facebook side slettes da det er for 

omstændigt/tidskrævende at vedligeholde siden. Der vil i stedet blive lavet en form for 

visitkort på Facebook som så linker til hjemmesiden. 

 

6. Foreningens forsikring 

Bestyrelsen har haft en drøftelse af grundejerforeningens forsikring. Vi undersøger om vi 

har den forsikring vi skal have. 

 

7. Orientering fra Det grønne udvalg. 

Der er blevet søgt ved kommunens lokalpulje til forskønnelse af det grønne område ud mod 

Gabelsvej, tilskuddet skal gå til beplantning, samt bord – bænke sæt. 

Græsslåning og stien bag gårdhavehusene. 

HedeDanmark har prøvet at holde kanterne på stien med et nyt tiltag de havde som skulle 

være miljø skånsomt, forsøget bestod af varm kokusolie som skulle fjerne ukrudt og græs 

som vokser ud over stenene. Det har ikke virket, så bestyrelsen ser på andre løsninger som  

 

8. Hvad må man gøre med paradisæbletræerne og i runderne? 

Paradisæbletræer i runderne må gerne fjernes hvis de er til gene eller hvis man i runderne 

kan blive enige om de skal fjernes. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

9. Hvad skal vi have styr på til næste sommer?  

• Der vil blive udarbejdet et årshjul for at fastsætte projekter/opgaver og hvordan vi 

når dem. 

• Har vi en til at slå græs på vores grønne områder eller skal vi have en ny lejet ind til 

opgaven. 

 

10. Eventuelt. 

Sidste år var der tit perioder hvor gadelygterne ikke virkede bla, i Gabelsparken, hvis det 

sker igen i år, beder vi jer sende det til TipTak ved kommunen så det kan blive repareret 

hurtigst muligt. 

 

 

Referant Martin Rud Larsen 

 

 


